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RSS.0012.5.59.2024 

Protokół Nr 59/24 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 8 stycznia 2024 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Oferta na ferie zimowe dla dzieci – ŚOK w tym biblioteka, ŚOSiR, Muzeum 

Ślężańskie. 
2. Omówienie kalendarza imprez i wydarzeń na 2024 rok. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.3 
Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
dla MiG Sobótka na lata 2024-2026. Dodała, że poprzedni program dotyczył lat 
2022-2023 i zachodzi konieczność uchwalenia kolejnego, aby móc kontynuować 
działania profilaktyczne. 
Radna Lidia Sączawa poruszyła problem sprzedawania napojów alkoholowych  
i papierosów osobom nieletnim. Dodała, że dzisiaj nie spotyka się już takich 
sytuacji, aby ekspedientka żądała od osób nawet wyglądających jako 
niepełnoletnie okazania dokumentu. Powiedziała, że sprzedaje się również 
napoje alkoholowe osobom nietrzeźwym. Zapytała, czy jest możliwość 
uruchomienia komisji, które będą to monitorowały? 
Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS odpowiedziała, że jeżeli 
tylko wpłynie oficjalne zgłoszenie, że sprzedawany jest alkohol osobom 
nieletnim bądź pod wpływem alkoholu to Gminna Komisja Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych przeprowadza taką kontrolę i jeżeli zostanie to 
udowodnione to przedsiębiorca straci koncesję.   
Radna Lidia Sączawa powiedziała, że należałoby przypomnieć placówkom  
ich obowiązki oraz co grozi w przypadku ich nieprzestrzegania. 
Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS powiedziała, że mogą 
przygotować taką informację, ponieważ w styczniu zostanie sporządzony plan 
kontroli. Dodała, że mogą również przygotować szkolenie dla przedsiębiorców 
sprzedających alkohol.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej dla MiG Sobótka na 
lata 2024-2030. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zapytała, czy w z związku  
z modernizacją tego programu pojawią się nowe koszty? 
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Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS odpowiedziała, że nie. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Pani Katarzyna Dwornik – Piszczałka Dyrektor OPS przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu wspierania rodziny  
w gminie Sobótka na lata 2024-2026. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 1 
Pan Wojciech Kacperski Dyrektor ŚOSiR przedstawił ofertę zajęć na ferie 
przygotowaną przez ośrodek (program zajęć stanowi załącznik do protokołu).  
Zaznaczył, że w zależności od pogody zajęcia albo będą odbywały się na 
stadionie, albo na sali fitness. 
Radna Lidia Sączawa zaznaczyła, że znowu jest to program dla Sobótki, 
ponieważ dzieci z terenów wiejskich nie mają czym dojechać.  
 

Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK przedstawił ofertę zajęć na ferie 
przygotowaną przez ŚOK (program zajęć stanowi załącznik do protokołu).   
 

Ad. 2 
Radni otrzymali propozycję kalendarza imprez na 2024 rok. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zaznaczyła, że zaplanowanych imprez 
jest naprawdę sporo i zostały one rozpisane na poszczególne miesiące roku. 
Odnosząc się do Jarmarku Wielkanocnego i Bożonarodzeniowego powiedziała, 
że wiele osób sugeruje, że to, co kiedyś było w hali było o wiele fajniejsze.  
Pani Ewa Łakomiec Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sobótce 
wyjaśniła, że tamtą imprezę organizowała Lokalna Grupa Działania. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG dodała, że wówczas jarmark był tylko 
dodatkiem do całej imprezy.  
Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK powiedział, że jako organizator może 
powiedzieć, że zawsze kładło się nacisk na to, aby „w rynku się działo”. 
Pani Mariola Pilichowska Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  
w Rogowie Sobóckim powiedziała, że ta impreza kręci się wokół siebie, a nie 
wokół mieszkańców, bo ich nie ma.  
Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK powiedział, że on nie widzi przeszkód 
w organizacji tego jarmarku w hali, ale to ma zarówno swoje wady jak i zalety. 
Dodał, że ze względu na akustykę wszelkie występy wokalne niestety na hali 
odpadają.  
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska zapytała, co zrobić, aby zachęcić 
mieszkańców do wyjścia z domu? Dodała, że np. Wrocław ma ogromną imprezę 
i dużo ludzi. Powiedziała, że może jest to kwestia większej reklamy? 
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Pan Michał Hajdukiewicz Dyrektor ŚOK odpowiedział, że nie. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska powiedziała, że jej chodzi o to, że 
dzieci ze szkół przyjeżdżając na jarmark marzną i jeszcze niewiele mogą 
sprzedać, bo tak naprawdę sprzedają rzeczy jedynie między sobą.  
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG powiedziała, że może warto rozważyć 
organizację jarmarku w dniu Półmaratonu. 
Radny Andrzej Kociński zaprosił wszystkich 20 stycznia 2024 r. do Będkowic  
o godz. 12 , gdzie odbędzie się inscenizacja Powstania Styczniowego.   
 
 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść            Irena Gajewska  


